
Årsberetning for Afd 20 Hvalpsundvej 

 

Velkommen Til Alle  

 

Himmerland har i år 75 års jubilæum tillykke med det 

Og det går godt i himmerland der er kommet ny formand i 

ob og det er tina tillykke med det og der er også kommert 

2 ny bestyrelsesmedemmer i ob tillykke til dem der bygges 

og renoverse mange steder og det kan vi se her på vores 

vej og inden længe kan vi gå i lidl og handle. 

 

På tornhøjgård komme der 90 boliger alm og private + 32 

boliger som et botilbud 

 

Følgende renoveringsprojekter er søhelte kvarteret som 

køre fra nu og 5-6 år frem. 

 

Om vi skal renoverings det ved vi ikke i nu men skal vi så 

skal vi nok først forvente det om 7-10 år (måske) 

 

 



I sundparken gå det overnrdnet godt der er sociale 

aktiviter i aktivitetshuset  

 

Der er en  

Mandeklub strikkerklub og eftermiddagscafe 

 

Siden sidst har holde 11 møde i bestyrelses og har været til 

Su møde i sundparken  

Formandsmøde og repræsentantskabsmøde 

 

Personalenyt  

Det har været en udskiftning i personale  

Kenneth er nu varmemester i idrætsbyen 

Så vi har fået Mads som ny gårdmand her på hvalpsundvej 

velkommer til  

Vi har også fået en ny inspektør i sundparken velkommer 

til Morten Larsen  

 

Ved vores markvandring sakkede vi om at det hegnet det 

stå mellem boliger ikke kan hold mere så vil vi planteren en 

hæk i stedet for 



Som i kan se og høre er de i gang med at afrenset 

facadenrne  

 

Vi har også fået malet i fælleshus og vaskeri og der er 

kommet nye lamper (led)  

Flot se det ude 

 

Så har vi afholdt møde om aktivitets på gaden og der har 

været afholdt en julestue,sommerfest  

Stort tak til alle de frivilligt som har været med til at 

afholdt de aktivitets er på gaden (helle,lene) 

 

Går man med et ønsker om at lave en aktivitet på gaden så 

tage man kontakt til gitte kristensen (85 hv) og sakken med 

gitte som er vores aktiviterskondenator  

Som en tradition er der et lille skulderklap til 3 af vores 

mange pæne haver og nr er 

Til sidst vil jeg takken resten af bestyrelsen,varmemesteren 

og gårdmænden for et godt samarbejde i året der er gået  

 

Med venlig bestyrelsen 


